
Hyvinvointilautakunta § 15 19.11.2020

LIIKUNTATILOJEN VUOKRAT 1.1.2021 ALKAEN

170/02.07/2020

HYVLTK § 15 (Asian valmistelija liikunnanohjaaja Jani Korhonen, puh. 040 751 8262)

 Hallintosäännön 65 §:n mukaan hyvinvointilautakunta päättää toi mi-
alan taksoista ja maksuista sekä huolehtii niiden ajantasaisuudesta.

 Martti Talvela -kampus otetaan käyttöön 1.1.2021 ja kampuksen lii-
kun ta hal lin käytöstä perittävät vuokrat on määriteltävä. Samalla päi vi-
te tään Vesiliikuntakeskus Sampolan monitoimisalin, Kaarihallin ja
am mat ti kou lun liikuntasalin vuokrat. Liikuntasalien tilat varataan ja
las ku te taan vapaa-aikatoimistosta.

 Vesiliikuntakeskus Sampolan monitoimisalin, Kaarihallin ja am mat ti-
kou lun salin varaus-/laskutuskaudet ovat seuraavat:
- syyskausi elokuun puolivälistä vuoden loppuun 
- kevätkausi tammikuun alusta toukokuun loppuun 

Sivistysjohtaja: Hyvinvointilautakunta päättää, että liikuntatilojen vuokrat ovat
1.1.2021 alkaen seuraavat:

Ammattikoulun sali ja Kaarihalli:
- yhden viikkotunnin vuoro 80 euroa / kausi
- yksittäin varatuista tunneista laskutetaan 6 € / tunti

Vesiliikuntakeskus Sampolan monitoimisali:
- yhden viikkotunnin vuoro 85 euroa / kausi
- yksittäin varatuista yhdestä kolmeen tuntiin kestävistä varauksista

(syn ty mä päi vät, juhlat, muut tapahtumat) laskutetaan yhteensä 50
eu roa. Lisätunnit 15 euroa / tunti. Yksittäisiä varauksia otetaan
vas taan vain niille ajoille, kun Vesiliikuntakeskus Sampola on auki
ylei söl le

Martti Talvela -kampuksen liikuntahalli:
 Juvalaiset yhdistykset ja yleishyödylliset yhteisöt saavat -50 % alen-

nuk sen vakiovuoron käyttömaksusta. Vuorovarauksissa etusijalla ovat
las ten ja nuorten liikunta. Ulkopaikkakuntalaisten vuorot katsotaan
vii mei se nä. Turnauksiin ja tapahtumiin hinta sovitaan ta paus koh tai ses-
ti liikunnanohjaajan kanssa



Vakiovuorot Yksittäiset vuorot
Koko sali: 30 € / tunti Koko sali: 40 € / tunti
2/3 lohko: 20 € / tunti 2/3 lohko: 30 € / tunti
1/3 lohko: 10 € / tunti 1/3 lohko: 15 € / tunti

Päätös: Merkittiin, että liikunnanohjaaja Jani Korhosta kuultiin kokouksessa
asiantuntijana.

 Hyvinvointilautakunta hyväksyi esityksen yksimielisesti.

 __________


